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Abstract

This thesis explain the possibility of obtaining repulsive gravity.  Because of the 

decelerating  particles  (i.e.,  Mediators)  lead  to  attractive  of  gravity  in  the  early 

universe. Therefore, one can explain the repulsive gravity arising from increasing 

the rate of  accelerating of these particles at certain time in the future. However, we 

assume this is similar to particles connected by compressed spring beside stretched 

one  or  nucleus  surrounding  by  electronic  cloud.  Moreover,  the  particles 

propagating in a negative curvature space (in Robertson –Walker  background) are 

effectively accelerated, which it mimics  the repulsive nature of gravity.



ملخص البحث

 في هذا البحث تتم توضتيح امكانيتة حتدوث قتوة تثاقليتة تنافريتة عنتدما تتتوفر

 ظروف كونية معينة، وذلك بناء  علي اعتبار ان القوة التجاذبية ناشئة عتتن التستتارع

 التناقص لحاملت  القوى منذ بداية الزمان. وعليته تتم تفستي حتدوث القتوة التنافريتة

 بسبب التسارع التزايد لحاملت  القوى عند نهاية الزمان، وشِه بّه ذلك باضتتافة زنتتبك 

 مضغوط بجانب زنبك  ممدود أو نتتواة ذرة تحيتتط بهتتا ستتحابة الكتونيتتة. بالضتتافة

 إلتى ذلتك فتإن الجستيمات  التت يتتم اشتعاعها (فتي فضتاء روبرتستون والكتر) تتستارع

ًا وتم تفسي ذلك فهي تعِه بّ عن الطبيعة التنافرية. تزايديا أيض


